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Nieuwsflash  

over de wijkuitbreiding 

Nieuwjaarsdrink !  

Iedereen welkom:   Morgenster 

 14 januari 2012    15u00—18u00 

Wijkvergadering  

Driehoek  

27 februari 2012  

 GIBO Driehoek 

 

Dé gelegenheid om massaal kenbaar  

te maken wat onze mening is! 

Na een jaar samen vergaderen en actie voeren  

gaat het wijkcomité  meer structuur krijgen  

door de opstart van een echte buurtgemeenschap  

in de vorm van een feitelijke vereniging. 

Indien geïnteresseerd, neem contact op met:   

Wim Goossens, Morgenster 5 

Christine Bogaert,  Laagland  116 

Dit is een ideale gelegenheid om mee aan de buurtkar te gaan trekken of ze mee te duwen.  

Zoals er altijd mensen weg blijven, zijn er ook steeds nieuwe mensen nodig! 

Gelegenheid om kennis te ma-

ken en bij te praten onder buren 

over de zaken die ons bezighou-

den in de wijk. 



Gebeurtenissen en acties 

23 feburari 2010. Wijkvergadering Driehoek. Eerste melding van aanzienlijk aantal 
nieuwe woningen! 
24 juni 2010. Wijkwandeling met voorstelling van het plan van BUUR.  
Er komen 525 woningen:  275 in de Rietbeemden en 250 in Het Leeg  
25 juni 2010. Opstart van een actiecomité 
12 september 2010. Het wijkcomité selecteert vier thema’s: mobiliteit, waterhuis-
houding, leefbaarheid en open ruimte. 
18 oktober 2010. Er komen 8 grote borden met klavertje vier. Flyers en raamaffi-
ches worden bij alle bewoners  bezorgd. Er komt een website. 
9 november 2010. Het wijkcomité dient opmerkingen bij het milieubeleidsplan in 
bij het gemeentebestuur. 
Kerstvakantie 2010. Enkele dapperen gaan zelf de hoogte meten tussen de HST 
berm en de Miksebaan. De bouwzone in Brasschaat ligt lager dan het officiële 
overstromingsgebied aan de Schotense kant van de Laarsebeek. 
15 januari 2011. Nieuwjaarsdrink aan de Morgenster 
19 januari 2011. Eerste ontmoeting van het wijkcomité met de burgemeester en 
voorstelling van de bezwaren op de wijkvergadering in Ons Middelheem. 
27 januari 2011. Vraag in de gemeenteraad over de verzakkingen van de riolering 
in de Rietbeemden 
21 februari 2011. Wijkvergadering Driehoek met geanimeerde opmerkingen over 
de woonuitbreiding in heel de wijk Driehoek 
8 maart 2011. Wijkcomité haalt de Gazet van Antwerpen met zijn acties 
September 2011. Enkele bewoners voeren grondboringen en bodemonderzoek uit 
rond het voetbalveld en het speelterrein “de driehoekjes”. 

Huidige toestand: 

 Voorlopig wordt het project van 250 huizen in het Leeg en aan de Beemden-

straat  vervangen door de aanleg van een korte-omloop bos. Dit tot minstens 

2025.  

 Er zijn op korte termijn nog 3 bouwfasen voorzien: Tegen de Valeriaan ko-

men 89 woningen. Achter de Weegbree komen 65 woningen en op het 

crossparcour komen 83 woningen. 

 Het provinciaal waterbeleid wil maximale uitbouw van een open ruimte die 

kan overstromen. Op langere termijn kan daardoor op het gewestplan de 

open ruimte een andere bestemming krijgen. 

 De gemeente heeft studies laten doen om toch bouwvergunningen af te 

kunnen geven als er een negatief advies zou komen van de watertoets. Ook 

voor de ruimtes die BUUR als “groene vingers” aangaf, zijn de voorwaarden 

onderzocht om bouwvergunningen af te kunnen geven. De studies hebben 

geleid tot op te leggen maatregelen voor de nieuwe woningen (grotere wa-

terput en verplicht gebruik van regenwater voor de WC, enzovoort … ). De 

nieuwe woningen zullen minder risico hebben voor overstromingen. Omdat 

er in de studie geen rekening gehouden wordt met de situatie van de be-

staande woningen, zal het feitelijk overstromingsgevaar voor de huidige be-

woners toch toenemen. 

 De bouwplannen zijn nog niet concreet en definitief: alles wordt nog “verder 

onderzocht”.  

 Er is overleg tussen de gemeente en het actiecomité. Het huidige gemeente-

bestuur houdt het wijkcomité op de hoogte van de evoluties en “neemt no-

ta” van de opmerkingen die het wijkcomité formuleert. 

Vele bewoners in Het Leeg- De Rietbeemden  

hebben hun bijdrage geleverd om te komen tot het resultaat  

waar we nu staan. 

Het gaf een gevoel van samenhorigheid  te zien dat in bijna alle woningen  

de affiche werd uitgehangen en er nu bijna een jaar later, nog  steeds hangt.   

Het actiecomité wil graag van deze gelegenheid gebruik maken  

om iedereen te bedanken. 

Als we voelen dat een nieuwe campagne kan helpen,  

gaat het wijkcomité zeker voor een nieuwe affiche zorgen! 


